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Kādi ir Tavi vaļasprieki?
Man ļoti patīk lasīt. Lasīšanai neatliek tik daudz 
laika, cik agrāk, bet to joprojām ļoti izbaudu. Lasu 
pārsvarā romānus un detektīvromānus, taču 
pēdējā grāmata, kuru izlasīju, ir par meditāciju. 
Iespējams, esmu iedvesmojusies no šīs 
grāmatas, jo pēdējo pusgadu, esot mājās, fonā 
visu laiku skan nomierinoša mūzika, kas palīdz 
atslēgties no ikdienas saspringuma.

Kāds ir Tavs HAGBERG
pieredzes stāsts?

Kā radās Tava interese par 
nozari, kurā strādā?

Pievienojos HAGBERG 2017. gada martā. 
Sākumā tas bija izaicinājums, jo uzsāku šeit 
strādāt kā liela projekta koordinatore. Tolaik 
uzņēmumā mēs bijām tikai ap 20 
administrācijas darbinieku. Laika gaitā 
apstākļiem sakrītot, pārgāju uz 
grāmatvedības nodaļu, kur joprojām ikdienā 
strādāju ar piegādātāju rēķiniem.

Kopš sākšanas strādāt 
HAGBERG, uzņēmums ir 
audzis un attīstījies. 

2018. gadā tika pabeigts 
HAGBERG biroja būvprojekts, 
un no mazā biroja pārnācām uz 
savām plašajām telpām. 

Gadu gaitā ir arī krietni paplašinājies 
darbinieku kolektīvs un grāmatvedības 
komanda, kurā strādāju.

Šī nozare man nav sveša, jo pirms 
HAGBERG es vairākus gadus biju strādājusi 
atkritumu apsaimniekošanas uzņēmumā.
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Dažkārt darba ikdienā ir jābūt uzstājīgai, jātur 
viss grožos. Tomēr uzskatu, ka ir svarīgi strādāt 
bez lieka stresa – jāsaprot, kāds ir vēlamais 
rezultāts, jāsakārto prioritātes un jādara viss pēc 
kārtas.

Ir svarīgi arī mācēt lūgt atbalstu no komandas 
biedriem un vadības, ja tas nepieciešams.

Man patīk šis darbs – man nav garlaicīgi. Mēdz 
būt priekšstats, ka jebkurš grāmatvedības amats 
ir rutīnas darbs, taču mana ikdiena ir 
daudzveidīga, un es nepārtraukti turpinu 
mācīties.

Kāda ir Tava darba filozofija?

Ko pa šo laiku, strādājot HAGBERG,
esi iemācījusies/guvusi?

Protams, HAGBERG ir nedaudz cita specifika, un ar gadiem 
paplašinās pakalpojumu klāsts, kuru sniedzam, kā rezultātā pieaug 
klientu portfelis un kopējais darba apjoms.

Kā es teicu, man patīk darbs. Uzskatu, ka ja mēs strādājam, tad ir 
jāstrādā ar augstu atbildības sajūtu. Šo standartu piekopju pati un 
sagaidu to no saviem kolēģiem. 

Savā pirmajā darba vietā piedalījos un veicu dažādu kursu 
transkripciju konsultācijas birojā, kur iepazinos ar dažādām tēmām, 
tostarp to, kā strādāt ar cilvēkiem, kā arī par parādu piedziņu un tās 
psiholoģiskajiem aspektiem.

Man ir arī tieša pieredze darbā parādu piedziņā, šī pieredze man ir 
iemācījusi gan nepieciešamību reizēm būt uzstājīgai, gan arī to, cik 
svarīgi ir veikt darbu, lieki neiespringstot.

HAGBERG esmu papildinājusi savu darba pieredzi, guvusi 
prasmes, strādājot ar dažādām programmām, kā arī manus 
kolēģus. Mūsu komanda aug un mainās, un mēs visi esam atšķirīgi, 
pa šiem gadiem esmu iepazinusi daudz jaunu cilvēku.


